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Vastgesteld 8 maart 2017 
Vergadering WPHZL 
Notulen                           25 januari 2017            20.00 uur           Buurtplein Zuid 
 

Vergadering belegd 
door 

Wijkplatform HZL 

Type vergadering zestiende vergadering 25 januari 2017 
Organisator Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard 
Voorzitter Aad Koedijk 
Notulist Joke Koedijk 
Aan/afwezigen Zie bijlage 1 

 
 
Agenda 
1.   Opening en welkom door de voorzitter 
2.   Politierapportage over de wijken (Marleen van Velzen b/a Yolanda van Elteren) 
3.   Mededelingen voorzitter 
4.   Notulen vergadering 7 december 2016 + actiepunten 
5.   Beheer en projecten in HZL (Micha Giltay) 
6.   Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Els Reinking) 
7.   Jongereninitiatief skatepark (Jeffrey en Diego van het Hof, Nathan Hensbergen) 
8.   Groengroep (Theo Kleijer) 
9.   Evaluatie kerstmarkt 2016 (Arie den Oudsten) 
10. Voorbereiding Lentekriebels-evenement 20 mei 2017 (Aad Koedijk) 
11. Kinderspeelplaatsen (Hilbert Hamberg) 
12. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid (Hans Adriani) 
13. Rondvraag 
14. Sluiting 
 
 
 
 
1.   Opening en welkom door de voorzitter 

Aad heet allen welkom. Het is een drukke avond. De zaal is voor deze vergadering zelfs 
aan de krappe kant. Aad kijkt de tafel langs en heet in het bijzonder welkom: 

• Rosalien Keyner (bewoonster Zandveld). Rosalien heeft straks vragen aan de 
politie en de gemeente (Micha); 

• Micha is een paar keer verhinderd geweest, maar gelukkig weer present; 
• Kees de Bruin van de gemeente Nieuwegein. Kees assisteert de gemeentelijke 

inzet in HZL. Aad is blij met de versterking van de mankracht, zeker ook met de 
organisatie van Lentekriebels; 

• Jeffrey en Diego  van het Hof en Nathan Hensbergen. Zij komen voor agendapunt 
7. Zij zullen een presentatie met lichtbeelden geven en hun visie op een door hen 
gewenst skatepark in Nieuwegein. Jeffrey en Diego hebben al vaker daadkracht 
getoond in hun vrijwilligerswerk bij Fair’s. Tijdens de nieuwjaarsfuif van de 
gemeente kregen zij recent een lintje hiervoor. Er volgt applaus. 
De presentatie kan echter pas starten als wethouder Adriani aanwezig is, want voor 
hun plannen hebben de jongemannen toch echt de politiek ook nodig. 
De volgorde van de agenda zal gedurende deze avond dan ook flexibel zijn; 

• Gerda Faddegon. Gerda is kandidaat-lid en vanavond voor het eerst aanwezig; 
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• Joyce van Tuyl. Aad geeft Joyce het woord: Joyce is tegen alle verwachtingen in 
weer aan het werk bij de Rabobank. Zij gaat voltijd een project begeleiden dat circa 
twee jaar gaat duren. Het lidmaatschap van dit wijkplatform is haar te veel naast 
haar baan. Zij zal vanavond nog (een deel van) de vergadering bijwonen.  
Aad was hierover al ingelicht. Hij bedankt Joyce voor haar inzet. Hij vindt het 
jammer voor het wijkplatform. Het toeval wilde dat op dezelfde dag dat Joyce hem 
hierover belde, Gerda een paar uur later contact zocht met het wijkplatform. 
Joyce is blij met de versterking voor het wijkplatform; 

• Jacob Veldstra en Leman Demirsi, beiden zijn jongerenwerker (bij respectievelijk 
Fokkesteeg/Jutphaas-Wijkersloot en HZL) en willen graag als begeleiders van de 
jongeren de presentatie over het skatepark bijwonen; 

• De heer Hensbergen, vader van Nathan is hier ook voor gekomen. 
Conny is verhinderd wegens ziekte. 
Na de melding van Aad dat agendapunt 9 vervalt, omdat de evaluatie van de kerstmarkt nog 
moet plaatsvinden, geeft Aad het woord aan wijkagent Marleen van Velzen. 
 
 
 
 
2. Politierapportage over de wijken in de periode 8 december 2016 t/m 24 januari 2017 
Marleen van Velzen stelt zich voor: zij is wijkagent in Hoogzandveld en Zandveld. Haar collega 
Yolanda van Elteren, wijkagent van o.a. Lekboulevard, is vanavond verhinderd. Marleen zal dus 
ook de door Yolanda verstrekte gegevens inzake Lekboulevard met ons doornemen.  
 
De rapportages: 

Wat en waar Hoogzandveld Zandveld Lekboulevard 
Straatroof 1 0 1 
Inbraak woning 4 1 1 poging 
Inbraak schuur/kelderbox 0 0 0 
Auto inbraak/vernielingen 0 0 6 
Diefstal auto 0 0 0 
Diefstal kentekenplaten 1 0 0 
Diefstal fiets 0 0 1 
Diefstal motorscooter 0 0 0 
Diefstal snorfiets 0 0 0 
Overlast jeugd 3 1 0 

 
Bijzonderheden Hoogzandveld 
Een nare primeur in 2 wijken: straatroof. In Hoogzandveld gebeurde het op 29 december 2016  
in de Lijsterbestunnel/Korenbloemstraat. 
De 4 woninginbraken vonden plaats in de: 

• Klaproosstraat (2x, waarbij diverse goederen werden gestolen, o.a. een camera en een 
Ipad); 

• Lavendelhof (laptop, Ipad en meer) 
• Violier (hier werd niets buitgemaakt). 

Marleen herinnert ons eraan dat in de vorige periode sprake was van 17 inbraken in auto’s. 
Vanaf 8 december valt op dit punt gelukkig niets te melden. Wel is in de Korenbloemstraat een 
auto ontdaan van de kentekenplaten. 
De meldingen inzake overlast door jeugd kwamen vanuit de Lupinestraat betreffende 
afgestoken vuurwerk op het schoolplein van de Brede School en 1 melding kwam vanuit de 
Klaproosstraat. 
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Bijzonderheden Zandveld 
Tijdens een woninginbraak aan de Goudenregenhof werden sieraden, een playstation en 
overige goederen gestolen. 
De overlast jeugd betrof een melding vanuit de Noorderstraat vlak voor Kerst. 
 
 
Bijzonderheden Lekboulevard 
Helaas ook hier een straatroof: ook op 29 december, nu in de Veertunnel. 
De poging tot inbraak vond plaats aan de Kiezelmonde. 
 
 
Marleen licht toe dat de eerste straatroof omstreeks 17.30 uur plaatsvond en de tweede 
halverwege de avond. De zaken zijn in onderzoek en in en rond de tunnels in de wijken wordt 
extra gesurveilleerd. 
Betreffende de 6 auto-inbraken in Lekboulevard laat Marleen weten dat in Brabant een 
verdachte is aangehouden en dat de zaak verder wordt onderzocht. 
 
Bewoonster Rosalien Keyner heeft 2 vragen. 

1. Rosalien wil graag dat de drugshandel en het -gebruik aan de Henri Dunantlaan wordt 
aangepakt. Het vindt plaats aan de Zandveldse kant, achter de oliebollenkraam. Daar 
vindt zij steeds zakjes en zij heeft overlast van rokende mensen onder haar ramen. 
Marleen hoort dit probleem voor het eerst en wil meer weten, bijvoorbeeld of het op 
specifieke dagen/tijden gebeurt. Marleen en Rosalien wisselden telefoonnummers uit 
om deze zaak verder te kunnen bespreken. 

2. Rosalien vraagt om handhaving om overlast door hondenpoep te bestrijden. Rosalien 
meldt dat tussen de Handelskade en de bushalte aan de Henri Dunantlaan veel poep 
ligt en dat het aan de Handelskade voor de Wilhelminabrug een mijnenveld van drollen 
is. Gerda kan dit beamen. 
Els vraagt Rosalien klachten inzake hondenpoep door te geven via telefoonnummer 
14030 of er een MOR-melding van de maken. Toezichthouders gaan dan kijken en 
rapporteren terug aan de bewoners. 
Micha vertelt dat zijn afdeling, Beheer, een overzicht verzamelt van dergelijke 
meldingen. Helaas is op heterdaad betrappen moeilijk. Als er te veel poep op één plek 
ligt kan zijn afdeling er wel voor zorgen dat tijdens het maaiseizoen kan worden 
gezogen. Hiervoor zijn echter wel meer MOR-meldingen nodig.  
Els meldt dat elders ludieke acties worden georganiseerd om bewustwording te 
creëren, bijvoorbeeld drollen markeren met vlaggetjes. Dat zou ook een actie kunnen 
zijn tijdens NL-Doet. 

 
Aanvullend vertelt Aad dat Els hem erop opmerkzaam had gemaakt dat de afdeling 
Stadstoezicht graag een presentatie betreffende het werk komt houden bij de diverse 
wijkplatforms. De agenda liet het vanavond niet toe, maar Aad zet het voor volgende 
vergadering, 8 maart 2017, op de agenda. Via een e-mail is Els gevraagd dit bij Stadstoezicht te 
reserveren. 
 
Verder was vorige vergadering gevraagd om een terugkoppeling van Yolanda inzake een klacht 
van bewoners over loslopende honden in natuurgebied Bossenwaard. 
Arie meldt dat het bord inmiddels is aangepast. Er staat nu een verbodsbord, waardoor het 
totaal verboden is voor honden, maar zonder handhaving zal dat bord weinig helpen. 
Els zegt dat de MORmelding hierover voorlopig is afgesloten: er was slechts 1 melding (van 
26 december)  
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Arie meldt nog dat bewoners van de flat hondenbezitters hebben aangesproken omdat honden 
op hazen jaagden, maar dat werd hen niet in dank afgenomen. 
Els: ook hierover komen geen meldingen bij de gemeente binnen. Els wil ondersteund worden 
met meldingen in het systeem. 
Marleen koppelt dit gesprek weer terug naar Yolanda. 
 
Gerda wil nog even melden dat zij zeer aangenaam verrast was over de acties van de politie na 
een woninginbraak in haar buurt tussen kerst en oud en nieuw. De politie betrok de bewoners 
goed bij het onderzoek en de nasleep. 
 
 
 
 
3.   Mededelingen voorzitter 

1. De prijsvraag rond een ludiek “U bent te gast”-verkeersbord (Wijknieuws december 
2016) is geflopt: geen van de 2900 huishoudens heeft gereageerd. Aad vindt dit 
teleurstellend. 
Er wordt geopperd voor dit “project” een andere weg in te slaan. We zouden 
bijvoorbeeld scholieren (van Merwestein?) ideeën hierover kunnen laten uitwerken. 

2. In de Staatscourant is een wijziging verkeersregeling voor het fietspad tussen de 
carpoolstrook aan de Lekboulevard tot het Dijkhuis aangekondigd. 
De rijstrook aan de stadskant had een andere status dan de rijstrook aan de waterkant. 
De noordelijke weghelft wordt (brom)fietspad i.p.v. “gesloten voor motorvoertuigen op 
meer dan twee wielen”. Met die aanpassing zijn beide rijstroken gelijkgesteld. Aad 
vermoedt dat de eerdere ongelijkheid van de rijstroken aan het licht is gekomen doordat 
medewerkers van de gemeente intensief met de verkeersproblematiek op het fietspad 
aan de slag waren. 

3. De Gemeenteraad is, met enige amendementen, akkoord met het nieuwe 
afvalinzamelingplan. 

4. Met de participatie van de heer Udo Tenge (natuurnieuwegein.nl), waarover Aad een e-
mail had gestuurd, is onze Groengroep 6 man (m/v) sterk en gereed voor de start. De 
Groengroep bestaat uit: Theo Kleijer (trekker), Jan Bollen, Conny van der Wal, Kruno 
Donkers, Hilbert Hamberg en dhr. Udo Tenge. Theo zal straks bij agendapunt 8 het 
woord krijgen. 

5. De gemeente heeft, in vervolg op eerdere besprekingen over woningbouw in 
Nieuwgein gehouden in zuid, midden en noord, 1 kaart ontwikkeld voor heel 
Nieuwegein. Daar konden bewoners gisteren kennis van nemen. Er kwam ongeveer 80 
man (m/v) op af. Bezoekers werd gevraagd van gedachten te wisselen met wethouders 
Hans Adriani en Peter Snoeren. Daarnaast vroeg men bezoekers hun mening kenbaar 
te maken op een aantal stellingen. Dat laatste kunnen belangstellenden ook nog doen 
via internet. Aad legt daartoe kaartjes op tafel voor eventuele belangstellenden. 

 
 
 
 
Micha Giltay verkiest, zoals bekend, vanwege de vele avondvergaderingen, niet de hele 
vergadering bij te wonen. Daarom wordt agendapunt 5 naar voren gehaald 
 
5.   Beheer en projecten in HZL (Micha Giltay) 
Micha meldt dat het in Vreeswijk soms gevaarlijk druk kan zijn met parkeren. Daar is bij de 
gemeente over nagedacht: men heeft een oplossingsmogelijkheid op papier gezet en bij 
wijkplatform Vreeswijk ingebracht. De oplossingsrichting voor de parkeerdruk ligt echter aan de 
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Handelskade. Die ligt niet in Vreeswijk. Dus vraagt Micha aan WPHZL mee te denken over 
mogelijke oplossingen. 
In dat kader meldt Micha ook dat de Handelskade, vooral het stuk met de chicanes tussen de 
Wilhelminabrug en de Emmabrug volgend jaar in de planning staat voor reconstructie. Aan de 
kant waar de nieuwe bomen zijn geplant is alles mogelijk, maar de wijken moeten het daar wel 
mee eens zijn, aldus Micha. De afspraak over grote evenementen, zoals VreeswijkVolVaart en 
Vreeswijk bij Kaarslicht, moet nog worden geconcretiseerd. Er moet naar een oplossing worden 
gezocht. 
Micha’s betoog riep de volgende reacties op: 

• naast een monumentale sluis is geen plek voor parkeerplaatsen (Arie) 
• dat deel van de Handelskade is tijdens evenementen moeilijk te bereiken en dus moet 

je er geen parkeerplaatsen willen aanleggen die de rest van het jaar afbreuk doen aan 
het dorpskarakter (Hilbert) 

• met Vreeswijk bij Kaarslicht is de parkeerdruk in Hoogzandveld en Lekboulevard ook 
hoog (Chris en Aad) 

• tijdens VreeswijkVolVaart was de parkeerdrukte goed beheerst met busverbindingen 
naar parkeerplaatsen aan de rand van de stad en met behulp van de aan de bewoners 
van Hoogzandveld en Lekboulevard verstrekte “parkeerkaarten”, die automobilisten 
toegang verschaften tot genoemde wijken (Chris en Aad). 

• tijdens de laatste editie van Vreeswijk bij Kaarslicht waren de twee wijken ook 
afgesloten zodra de verkeersdruk te hoog werd. De bewoners hadden toen evenwel 
geen “parkeerkaart”, wat WPHZL raar vond na VreeswijkVolVaart. 

• volgens Joyce kon je toen ook zonder zo’n parkeerkaart doorrijden als je vertelde waar 
je woonde. Maar het was Chris en Aad opgevallen dat er geen “parkeeroverlast” was. 

• WPHZL vond in beide gevallen, dat overleg met hen had moeten plaatsvinden. 
• het is goed als gemeente en bewoners samen denken aan oplossingen, aldus Kees. 

Conclusie: hierover was al contact ontstaan tussen WPV en de gemeente. Daaruit 
voortvloeiend kreeg WPHZL zeer recent informatie over de mogelijke “Handelskade-oplossing”. 
Aad zal contact opnemen met René Kwant, voorzitter van WPV, en de gemeente, conform de 
uitgestoken handen. 
 
 
 
 
4. Notulen vergadering 7 december 2016 + actiepunten 
De notulen zijn eerder toegestuurd door Aad en staan ook op de website. 
Helaas ontbrak het logo. Dat zal worden hersteld. 

• Pagina 8, punt 13: 
Els heeft Aad al eerder gemeld, dat Job Planje geen externe adviseur van de gemeente 
is. Job Planje vertegenwoordigt Moorland, de eigenaar van het pand. 

• Pagina’s 8 en 9: Jan merkt terecht op dat de nummering van de vergaderonderwerpen 
op deze pagina’s onjuist is. Die zal dan ook worden aangepast. 
Agendapunt 10, voorbereidingen voor de Kerstmarkt, blijft hier ontbreken. Omdat Arie 
(trekker van de Kerstmarkt) tijdens deze vergadering eerder weg moest, is dit 
onderwerp eerder op de avond van 7 december besproken (zie pagina 5). 

• Pagina 9, punt 12-4: Micha spreekt uit dat hij bang is voor valse verwachtingen. Conny 
is er niet, dus kan dit nu niet besproken worden  
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Openstaande actiepunten van 7 december 2016: 
3-10:  Werkgroep “Ecologisch beheer en ecologisch onderhoud”? zal Theo straks verder 
benoemen tijdens agendapunt 8 van vandaag. 
11: Theo zoekt contact met groep verhalenvertellers. Kennelijk berust dit op een 
misverstand, hoewel Theo later wel iets te binnen schiet aangaande dit onderwerp. Theo komt 
hier later op terug tijdens de volgende bespreking van Lentekriebels. Dit actiepunt vervalt hier 
dus en wordt verplaatst naar de actielijst voor Lentekriebels. 
12-3:  Speelplaatsen afspraak Bart, Hilbert, Els, Aad komt later aan bod tijdens agendapunt 
11 van vandaag. 
 
Na wijziging van bovenstaande, zijn de notulen vastgesteld door de vergadering, met dank aan 
de notuliste. 
 
 
 
 
6.   Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Els Reinking) 
Betreffende het rattenprobleem meldt Els dat op het landje van Huiden 11 dikke ratten zijn 
gedood. Er komen vanuit de wijken Lekboulevard en Zandveld weinig meldingen meer binnen. 
De ongediertebestrijder, John Zuurhout, is nog wel actief in de wijken en hij kan ook adviseren 
bij het voeren van hobbydieren. Maar er zijn meer bronnen: zo is er gesproken met het 
keukenpersoneel van het bejaardenhuis om hun aanpak van afvalverwerking van voedsel te 
verbeteren, zodat de ratten ook daar geen voedsel meer kunnen vinden. 
Els benadrukt dat ratten zich zo snel voortplanten dat ze nooit helemaal kunnen worden 
uitgeroeid. Het op verzoek van WPHZL door de gemeente bij de vijver geplaatste 
“ontmoedigingsbord” werkt ten dele. In deze vorstperiode blijven sommige mensen toch eenden 
voeren. Zolang dat met beleid gebeurt, dus afgepast vinden sommigen, moet dat kunnen. 
Anderen zijn daar op tegen. 
 
 
 
 
7.   Jongereninitiatief skatepark (Diego en Jeffrey van het Hof en Nathan Hensbergen) 
De initiatiefnemers stellen zich voor en noemen hun opleidingen: 

• Diego van het Hof, MBO, Utrecht; 
• Jeffrey van het Hof, Veiligheid en Defensie College Nieuwegein; 
• Nathan Hensbergen, MBO Engineering. 

Deze drie jongemannen zijn fervente skaters (Jeffrey en Diego pas sinds een jaar) en hebben 
de krachten gebundeld. Zij vertellen beurtelings, elkaar aanvullend, over het prachtige ontwerp 
van Nathan voor een skatepark, dat ook geschikt is voor beginnelingen, maar in overgrote 
delen van het ontwerp voor gevorderden uitdagender is dan een halfpipe, en dat ook geschikt is 
voor skeelers en BMX-ers (altijd: betreden op eigen risico). 
In Utrecht (o.a. Griftpark) en in Nieuwegein (Galecop) zijn wel al skatevoorzieningen. Maar dit 
ontwerp is uitgebreider en kan ook op wedstrijdniveau worden gebruikt (hetgeen Nieuwegein op 
de kaart zou zetten binnen de skategemeenschap). Zo is in Nathans ontwerp ook een trap 
(8stairs) opgenomen. Gevorderden vinden het immers fantastisch om van een trap af te skaten 
(tracks), iets wat binnen de woonwijken en winkelcentra overlast geeft, maar in het skatepark 
vrij te beoefenen zou zijn op de door hen verkozen plek: de verwaarloosde crossbaan nabij 
Jack’s Grilllhouse in het noorden van park Oudegein. Een centraal punt binnen Nieuwegein, 
waar ook jonge skaters terecht kunnen. Het gaat om een terrein van 1500 m², zo’n 30 x 50 
meter. Voor de uitvoering is gekozen voor beton.  
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Voordelen van beton: 
• goed te onderhouden; 
• goed schoon te houden; 
• het gaat lang mee (gaat niet snel kapot); 
• fijn voor skaters (90% van de skaters wil niet op asfalt skaten, omdat bij een val 

eventuele verwondingen veel groter zijn dan op beton). 
Het terrein zou moeten worden voorzien van lampen. En er wordt gedacht aan een huisje voor 
bezems e.d. Ook zouden er fietsenrekken moeten komen. 
Uit antwoorden op vragen van de toehoorders blijkt dat ook is gedacht aan het voor hun 
doeleind oplappen van een leegstaande hal of een overkapping over het skatepark. De heren 
zijn echter bang dat het skatepark dan een uitnodigende hangplek wordt voor jongeren in het 
algemeen. De gemiddelde leeftijd van skaters ligt overigens tussen 15 en 25 jaar. Maar er zijn 
ook skaters van 6 jaar. Het mooie van de skatersgemeenschap is, dat het een leuk 
groepsgebeuren is: er is veel onderlinge hulp tijdens het leerproces. 
Het is de bedoeling het beton in groen uit te voeren, zodat het ook in de omgeving past. 
Misschien kunnen de hogere, verticale installaties in een donkerder groen worden uitgevoerd, 
als waren het bomen. 
 
Maar hoe wordt dit plan realiseerbaar? Diego, Jeffrey en Nathan schatten dat uitvoering van het 
plan ruim € 200.000,-- zal kosten. Zij denken aan crowdfunding, hebben al wat publiciteit 
gezocht en inmiddels een Instagram-account met 132 volgers, mede dankzij bijvoorbeeld de 
Skatestore. Overigens zijn verreweg de meeste volgers ouder dan 15 jaar. Gerben Horst, 
raadslid CDA, is benaderd. Ze willen Jack’s Grillhouse bij de plannen betrekken. 
Eventueel toegangsgeld heffen brengt pas na de bouw geld op (in het Utrechtse Skatepark kost 
de toegang € 5,-- voor een hele dag). Bovendien leveren toegangsprijzen weer andere 
problemen op, want dan moet er hele dagen iemand aanwezig zijn. 
Hilbert vraagt of samenwerking met de skatebaan in noord is gezocht. Het antwoord is nee. 
Hans vertelt daarop dat Diego, Jeffrey en Nathan nu een kwaliteit nastreven die we in 
Nieuwegein nog niet hebben, maar dat men in noord 5 jaar geleden wel is begonnen met 
grotere ambities. 
Kees complimenteert de heren voor hun plan, benoemt de socialisatie onder skaters en biedt 
de initiatiefnemers zijn steun aan. 
In het algemeen volgt het advies om dit plan bij meer wijkplatforms, zeker bij die die nabij park 
Oudegein actief zijn, te presenteren en proberen dus meer wijkplatforms “mee te krijgen”. Dat 
gaat dus om, naast Doorslag en HZL, minimaal ook Fokkesteeg en Centrum-Merwestein. 
Ook de media uitbreiden is een advies, maar volgens Hans is Facebook achterhaald onder de 
jeugd. Instagram is de “standaard” van nu. 
Hans adviseert een 2-fasen aanpak: 

1. zo breed mogelijk draagvlak zien te krijgen (Er zal ook tegenstand zijn: “geen beton in 
het groen”. 
Doe een rondje politieke fracties om te kijken wie hier warm voor wordt. 

2. Crowdfunding zal niet voldoende opleveren. Hans schat in (op basis van zijn kennis van 
het park in Galecop) dat het plan meer zal kosten dan € 200.000,--. Aandeeltjes grond 
verkopen zou een optie kunnen zijn (die verder verkend moet worden, want de grond is 
niet van de skaters). 
Het is verstandig zo veel mogelijk scholieren mee te krijgen en veel bronnen aan te 
boren. En bedenk dat sponsors altijd zullen vragen: “wat doe je er zelf voor/aan”. 

Chris voegt nog toe dat het eenvoudiger zal zijn 10 kleine investeerders, sponsors te vinden 
dan 1 grote.  
 
Na hun “ronde” door Nieuwegein zullen de jongemannen alle tips en informatie inventariseren. 
De jongerenwerkers zijn hierbij ook betrokken. 
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Aad dankt Diego, Jeffrey en Nathan voor hun gloedvolle en doordachte presentatie en wenst 
hen namens allen succes. 
En we zijn zeer geïnteresseerd in het verdere verloop: de heren zijn zeker nogmaals welkom. 
 
 
 
 
8.   Groengroep (Theo Kleijer) 
Beoogde deelnemers naast Theo zijn: Kruno, Conny, Jan, Hilbert en wellicht de heer Tenge van 
website NatuurNieuwegein.nl. Theo gaat nog nader kennismaken met Kruno en de heer Tenge. 
Theo stelt zich voor. Hij is geboren op de Veluwe. Van 1994 tot 2012 heeft hij o.a. veel tuinen 
ontworpen. Sinds 2012  woont hij in Nieuwegein, Hoogzandveld. Hij werkt nu in Amsterdam bij 
een Sociaal Werkbedrijf waar 3500 mensen werken (vergelijkbaar met Pauw-bedrijven). Theo 
stuurt ongeveer 70 mensen met fysieke en/of verstandelijke beperkingen aan. Zijn 
hoofdwerkzaamheden vinden in het groen plaats en zijn grootste opdrachtgevers zijn de 
gemeente Amsterdam, een hogeschool, een universiteit, ziekenhuizen. 
Theo ziet in Nieuwegein waar, net als hij in Amsterdam gewend is, gewerkt wordt aan de hand 
van beeldbestekken, nog wel veel fout gaan. Hij wil in de week van 27 februari een middag met 
een groepje van het wijkplatform op stap gaan om te leren “groen en beeldbestekken te lezen” 
Een bestek is een vrij dik boekwerk, waarin alles wat je in de openbare ruimte vindt, beschreven 
staat en met foto’s (beeldbestekken) de diverse staten van onderhoud worden weergegeven, en 
aan de hand waarvan gewerkt wordt in de openbare ruimte. Denk aan:  

• (periodiek) onderhoud van groen; 
• maaiwerk; 
• straatwerk. 

Die bijeenkomst zal puur informatief zijn om te kunnen leren waarom de dingen gaan zoals ze 
gaan en om beter te begrijpen wat je ziet (“lezen van het groen”) en begrip voor beeldbestekken 
te creëren. Om het overzichtelijk te houden denkt Theo voor deze activiteit aan de leden van de 
Groengroep en bestuursleden van WPHZL. 
Het begrip ecologisch onderhoud is nu te veel om uit te leggen. Daaraan zou dan een tweede 
sessie gewijd kunnen worden. 
Aad stelt dat het zeker niet de bedoeling is dat de Groengroep fungeert als een “politiemacht 
die de gemeente kapittelt”. 
Theo spreekt van een structurelere aanpak, die grip op het groen wil krijgen vanuit 
betrokkenheid vanuit de wijk. 
 
Kees wil graag dat ook een toezichthouder van de gemeente wordt uitgenodigd voor de 
wandeling. 
 
Hans wil graag feedback naar de gemeente: zijn er plekken waar minder of meer onderhoud 
nodig is? 
 
Gerda meldt dat zij teleurgesteld is na haar poging om in samenwerking met de gemeente een 
lelijk snipperpad nabij haar tuin aan te pakken. 
 
Theo zal data mailen naar Aad, die vervolgens hiervoor een datumprikker zal mailen binnen het 
aangegeven gezelschap. 
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9.   Evaluatie kerstmarkt 2016 (Arie den Oudsten) 
Zoals Aad eerder vanavond al aankondigde vervalt dit onderwerp omdat de kerstmarkt 
nog niet is geëvalueerd met de winkeliersverening. 
 
 
 
 
10. Voorbereiding Lentekriebels-evenement 20 mei 2017 (Aad Koedijk) 
Morgen heeft Aad een bespreking met mensen van het Nieuwegein Fonds om te bespreken 
wat beide partijen voor elkaar kunnen betekenen en of er eventueel sprake kan zijn van een 
financiële bijdrage door het Fonds. 
De oproep voor talenten heeft helaas slechts 2 kandidaten opgeleverd. Inmiddels zijn we in 
onze zoektocht naar talenten een andere weg ingeslagen. We zoeken nu middels intermediairs 
als De Kom, De Pit, MECC, Gluren bij de Buren e.d., bezoek aan open podia. Die werkwijze is 
hoopgevend: inmiddels is na bezoek aan een open podium in De Partner een 
meidendansgroep bereid gevonden op te treden op 20 mei. 
Hilbert oppert, dat bouwspeeltuin Jeugdland wellicht een sub-evenementje kan organiseren. 
 
 
 
 
11. Kinderspeelplaatsen (Hilbert Hamberg) 
Hilbert neemt het initiatief om een afspraak te maken met Els, Aad en Bart. 
 
 
 
 
12. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid (Hans Adriani) 
De gewenste verbetering van de toegankelijkheid van het Buurt- en Zorgplein Zuid wordt 
onderzocht door een werkgroepje met daarin vertegenwoordigers van de gemeente 
Nieuwegein, eigenaar Moorland, MOvactor als overallhuurder, van gebruikers (o.a. artsen, 
fysiotherapeuten) en van de Adviesraad Sociaal Domein (was WMO-raad). Hans Adriani trekt 
dit project. Op dit moment worden een aantal alternatieve oplossingen bedacht. De gemeente 
heeft hiervoor budget beschikbaar gesteld en regelt dit ook (Els Reinking). Om de noodzaak 
van de aanpassing  te onderbouwen is het nodig inzicht in het aantal bezoekers te hebben. Er 
wordt geteld in blokken van 3 uur van 9 tot 12 en van 12 tot 15 uur. Vanwege drukte bij de 
apotheek rond 16.00 uur zal ook rond dat tijdstip nog een paar keer geteld gaan worden. Hilbert 
heeft 3x geteld en zijn voorlopige indruk is dat er tussen de 600 tot 700 bezoekers per dag 
komen. Er is ook gekeken naar het gebruik van de lift en dat geteld. Hilbert's indruk is dat meer 
dan de helft van de bezoekers ouder is dan 50 jaar (60% of iets meer). En dat zal de komende 
jaren alleen maar meer worden gezien de leeftijdsopbouw in de wijken van Zuid. Het was 
trouwens een koude klus, gezeten nabij de ingang, want beide schuifdeuren staan regelmatig 
tegelijkertijd open. Een warmtegordijn zou daar uitkomst kunnen bieden. 
De achteruitgang als mogelijke oplossing is qua veiligheid onbeheersbaar met zoveel 
bezoekers per dag. 
Els laat de resultaten van alle tellingen uitwerken. De uitkomsten worden naar het werkgroepje 
teruggekoppeld, net als de alternatieve ontwerpen. Hans meldt, dat komend voorjaar een 
besluit zal worden genomen om de problemen op te lossen. 
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13. Rondvraag 
1. Jan is zeer teleurgesteld over de gang van zaken in de Proevtuin. Het Oranjefonds 

stopt de subsidie omdat de doelstellingen niet gehaald zijn. Volgens Jan is dat op 
sommige punten terecht, maar op andere niet en komt dat door een gebrek aan 
vrijwilligers. Er zijn kennelijk weinig mensen met belangstelling voor natuur en weinig 
wijkplatforms doen mee. Jan: we gaan in beroep en er komt een plan B. 
Theo oppert dat de schooljeugd wellicht betrokken zou kunnen worden bij de Proevtuin. 
Chris vraagt zich af of mensen met een uitkering niet te motiveren zijn tot meewerken. 
Hans zegt dat de Proevtuin een combinatie is van horeca en o.a. Reinaerde, het draait 
dus om vrijwilligers en commerciële partijen. 
Kees concludeert dat de kleine groep vrijwilligers weinig energie meer heeft en oppert 
dat het koppelen van de Proevtuin als “schooltuintjes” aan scholen en begeleiding 
daarvoor zoeken binnen volkstuinvereniging(en) heel goed zou kunnen werken. 
Els oppert dat we wellicht de beperkte kring van vrijwilligers zouden kunnen vergroten 
met een project tijdens Lentekriebels. 

2. Els vermeldt NL-Doet op vrijdag 10 en zaterdag 11 maart. WPHZL heeft daar 
momenteel niet de mankracht voor. Els meldt nog wel dat ook individuele initiatieven 
welkom zijn die dagen. 

3. Gerda vond het een leuke, nuttige avond. 
4. Hilbert is blij met de nieuwe leden. 
5. Arie vertelt dat de kerstmarkt 2016 op 23 februari 2017 zal worden geëvalueerd. Annie 

en Arie hebben eerder geen tijd. Arie wil van de wijkplatformleden en Els graag de op- 
en aanmerkingen per mail, zodat Arie die bij de evaluatie kan betrekken. 
Arie is er voorstander van tijdens het evenement Lentekriebels de winkeliers buiten 
beschouwing te laten. De winkeliersvereniging communiceert onderling niet goed en 
strijkt tijdens de kerstmarkt met veel eer, terwijl verreweg het meeste werk wordt 
gedaan door het wijkplatform. Arie wil juist het wijkplatform meer op de kaart zetten. 

6. Joke vraagt aan Els of de gemeente kan voorzien in een alfabetische straatnamenlijst 
van HZL of zo’n lijst per wijk afzonderlijk. Dit maakt het voor intermediairs gemakkelijker 
te zoeken naar talenten uit onze wijken. 

 
 
 
 
14. Sluiting 
Om 22.40 uur is de vergadering afgelopen. Degenen die nog tijd en zin hebben kunnen nog 
éven een drankje nuttigen aan de bar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bijlagen: 

1. Deelnemerslijst 25 januari 2017 
2. Actielijst per 25 januari 2017 
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Bijlage 1: DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 25 januari 2017 
 
Naam Rol aanwezig 

ja/nee 
Aad Koedijk Voorzitter ja 
Arie den Oudsten Secretaris ja 
Chris Bouws Penningmeester ja 
Conny van der Wal Lid nee 
Jan Bollen Lid ja 
Joyce van Tuyl Lid ja 
Theo Kleijer Lid ja 
Kruno Donkers Lid nee 
Hilbert Hamberg Vrijwilliger/adviseur ja 
Joke Koedijk Vrijwilliger/notuliste ja 
Hans Adriani Wijkwethouder ja 
Micha Giltay Accountmanager Openbaar Domein ja 
Els Reinking Wijkcoördinator Nieuwegein ja 
Kees de Bruin Assisteert tijdelijk de wijkcoördinator ja 
Marleen van Velzen Wijkagent Hoogzandveld/Zandveld ja 
Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard nee 
Pieter Kwantes D’66 nee 
Gerda Faddegon Kandidaat-lid (Zandveld) ja 
Rosalien Keyner  Bewoner Zandveld ja 
Jeffrey van het Hof Bewoner Zandveld ja 
Diego van het Hof Bewoner Zandveld ja 
Nathan Hensbergen Bewoner Doorslag ja 
Dhr. Hensbergen Bewoner Doorslag ja 
Leman Demirsi Jongerenwerker ja 
Jacob Veldstra Jongerenwerker ja 
(Sommigen bleven niet de gehele vergadering.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ter herinnering!!!! 
Het vastgestelde vergaderschema voor 2017: 
25 januari 2017         geweest 30 augustus 2017 
8 maart 2017 11 oktober 2017 
19 april 2017 29 november 2017 
7 juni 2017 17 januari 2018 
 
Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er overigens 
extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen onderwerpen voor de 
vergadering vooraf aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen ook bijwonen en mogen 
meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2 (N.B. De grijze afspraken/acties uit vorige versies zijn uit dit overzicht verwijderd om 
de omvang van de lijst terug te brengen.) 
 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 17 februari 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

3 Micha inventariseert of 14030 regelmatig terugkerende 
meldingen krijgt, die dus structureel moeten worden 
aangepakt. 

Loopt door; 
wacht op 
Cognos 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 6 april 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

14-3 Komt kaartje waarop plaatsen bladkorven worden vermeld; 
aangepakt. 

Afgehandeld 
december 
2016 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 29 juni 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

4e Aad volgt het onderzoek of het tijdstip van het opknappen 
van elektriciteitshuisje bij winkelcentrum vervroegd kan 
worden. In principe valt dit onder vernieuwing tracé 
Nieuwegein-C naar Nieuwegein-Z (rails, perrons, 
onderstations et cetera 

Loopt 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 7 september 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

3-2 Arie: “U bent hier te gast”-bord Prijsvraag 
Wijknieuws 
december 
2016: leverde 
niets op. 
Proberen 
middelbare 
scholen in te 
schakelen 
(Cals, 
Oosterlicht, 
Anna van Rijn) 

8 Hilbert en Bart: locaties speelvoorzieningen doorgeven aan 
Els, die kinderaantallen terug zal koppelen 

Vervallen 
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Afspraken overleg WPHZL 12 oktober 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

3/4 Aad en Conny in gele hesjes met statafel naar WC HZ om 
met bewoners in gesprek te komen over WPHZL en te 
proberen leden e/o vrijwilligers te werven. 

Vanaf 2017 

4 Aad neemt tegenprestatie bewoners op bij voorwaarden 
subsidies van WPHZL aan bewoners 

 

7 Arie zal bij de winkeliers vragen om een lijstje grote 
evenementen in 2017 om tot een integrale agenda te komen 
van evenementen in en rond WC HZ en Buurt- en Zorgplein 
Zuid. Dit om te voorkomen dat evenementen elkaar in de 
weg zitten 

 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 7 december 2016 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

2 Niet aangelijnde honden waar dat verboden is in de 
Bossenwaard. Terugkoppeling door Yolanda aan Aad. 

Afgedaan 
25/1/2017 

3-8 Bomenplan Lotusplantsoen Afgedaan bij 2e 
bijeenkomst 

3-10 Theo: Werkgroep “Ecologisch beheer en ecologisch 
onderhoud” 

Op agenda 8 
maart 2017 

3-11 Jongereninitiatief Skatepark Loopt; is 
behandeld 25 
januari 2017 

6 Afvalinzamelingsplan gemeente Nieuwegein 2017-2020. Is op 
19/12/2016 ge-
amendeerd 
aangenomen 
door de Raad. 

9 Aad gaat kennismaken met dhr. Udo Tenge en bekijken of 
samenwerking WPHZL en NatuurNieuwegein.nl nuttig en 
mogelijk kan zijn. 

Afgedaan 
januari 2017 

12-3 Vergadering Kinderspeelplaatsen plannen met Bart, Hilbert, 
Els en Aad 

Initiatief Hilbert 

12-3 Hilbert schrijft een stuk voor het Wijknieuws over de 
kinderspeelplaatsen 

Initiatief Hilbert 

 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 25 januari 2017 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan dd 

5 Aad: overleg met WPV en gemeente inzake parkeerdruk 
Vreeswijk en effecten op HZL 

 

8 Theo: wandeling met Groengroep en bestuur; Aad zet 
datumprikker uit 

 

 


